
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 27. marts 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 714 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 714:  

”Ministeren bedes oplyse, om ministeren vil tage initiativ til at få foretaget en afdæk-

ning af ressourceforhold og ventetider på opfølgende kontroller m.v. på landets scle-

roseklinikker som et supplement til Sundhedsstyrelsens rapport ”IŶdsatseŶ for pati-
eŶter ŵed ŵultipel sclerose i suŶdhedsvæseŶet”.” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til mit svar på SUU alm. del – spm. 712, herunder at det er min for-

ventning, at man hos de driftsansvarlige regioner løbende vurderer behovet for allo-

kering af ressourcer mv. til området med henblik på at sikre en indsats af høj kvalitet 

for sclerosepatienter i hele landet.   
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